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  - Mislim da treba da uđemo u Evropsku uniju jer se teritorijalno nalazimo u Evropi.   Potrebno
je promeniti mnogo toga, počev od naših navika i načina života, a to je nekad najteže. Zato
nisam sigurna da ćemo tako brzo postati članica EU.
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